

# Pro-Soft Zero-Germ Sanitizing Hand Gel

## Description:

Pro-Soft Zero-Germ Sanitizing Hand Gel can clean hands without water rinsing. It effectively eliminates bacterial and other infectious germs and helps to prevent cross-contamination. It also includes vitamin E and moisturizer for skin protection.



## 產品說明：

Pro-Soft消毒啫喱免沖水且能快速殺菌，有效除去傳染性細菌及預防交叉感染。配合維他命及滋潤成份更能保護皮膚。

Packing: 1Gallon X 4bottles  
Size: 25.5cmX28.0cmX37.0cm

## Benefits: 優點：

### Convenient to Use 方便使用

Only a drop in hands and rub until dry can achieve the sanitizing effect. No water for rinsing makes sanitizing procedures quickly and easier.

只需少量的消毒啫喱，加以摩擦直至乾透便可達至消毒效果。免沖水配方可使整個消毒過程更快捷、方便。

### Skin Protection 保護幼嫩肌膚

Pro-Soft Zero-Germ Sanitizing Hand Gel consists of vitamin E and moisturizers that are the important elements for protecting the delicate skin.

Pro-Soft 消毒啫喱含有維他命E及潤膚配方，是保護幼嫩肌膚的重要元素。

# Pro-Soft Zero-Germ Sanitizing Hand Gel

## Application: (Directions for use)

Put a dime-sized amount in your palm, fingers and nails. Then rub hands together until dry. No rinsing required.

## 應用：（使用方法）

取約一角硬幣大小份量，將消毒啫喱塗在手掌、手指、指甲等處，兩手輕輕摩擦至乾透，不用過水。

### Specifications

<b>Active Ingredients :</b>	
<b>Isopropyl Alcohol</b>	<b>50%--80%</b>
<b>Colour:</b>	<b>Colorless</b>
<b>Odour:</b>	<b>base odor</b>
<b>Boiling point/Boiling range:</b>	<b>82<sup>o</sup>C</b>
<b>Flash point:</b>	<b>12<sup>o</sup>C</b>
<b>Density at 20 degrees Celsius:</b>	<b>0.8-1.0</b>
<b>Solubility in/Miscibility with water:</b>	<b>Complete</b>
<b>Chemical Stability :</b>	<b>Stable</b>

### Safe Handling:

Details information about handling and disposing this product can be found at a separate Material Safety Data Sheet. Please make sure the employees/users can fully understand the content of Material Safety Data Sheet and read through it before using this product.

### Storage Information

Store in a well-ventilated area. Avoid extreme temperatures.